

လက်အောက်ခံ ကုမ္ပဏီ၏ အစုရှယ်ယာဝယ်ယူခြင်းနှင့် အစုရှယ်ယာပိုင်ဆိုင်မှု ပြောင်းလဲခြင်း

၁။ နိဒါန်း

ဖတ်(စ်)မြန်မာ အင်ဗက်(စ်)မန့်(စ်) အများပိုင် ကုမ္ပဏီလီမိတက် (“ကုမ္ပဏီ” နှင့် ၎င်း၏ လက်အောက်ခံ ကုမ္ပဏီခွဲများ စုပေါင်း၍ “ကုမ္ပဏီအုပ်စု”) ၏ ဒါရိုက်တာအဖွဲ့သည် ကုမ္ပဏီ၏ လက်အောက်ခံ ကုမ္ပဏီတစ်ခုဖြစ်သော ရိုးမဘဏ် လီမိတက် (“ရိုးမဘဏ်”) ၏ အဆိုပြုထားသော အစုရှယ်ယာ ဝယ်ယူခြင်းနှင့် ရှယ်ယာပိုင်ဆိုင်မှု အပြောင်းအလဲ ဖြစ်ခြင်း နှင့် ပတ်သက်၍ အသိပေးကြေငြာအပ်ပါသည်။

ရိုးမဘဏ်ကို ၁၉၉၃ ခုနှစ် တွင် စတင်တည်ထောင်ခဲ့ပြီး ဘဏ္ဍာရေးဝန်ဆောင်မှု ကဏ္ဍတွင် လုပ်ကိုင်နေသော လုပ်ငန်း တစ်ခု ဖြစ်ပါသည်။ ရိုးမဘဏ်သည် လက်ရှိအချိန်၌ နိုင်ငံတဝန်းတွင် ဘဏ်ခွဲပေါင်း ၇၄ခု၊ ဝန်ထမ်းပေါင်း ၃၀၀၀ ကျော်ရှိပြီး မြန်မာနိုင်ငံ၏ အဓိကဘဏ်များထဲတွင် တစ်ခု အပါအဝင် ဖြစ်ပါသည်။ ၂၀၁၅ ခုနှစ်၊ မတ်လ မှ စတင်၍ ရိုးမဘဏ်သည် FMI ကုမ္ပဏီ၏ လက်အောက်ခံ ကုမ္ပဏီတစ်ခု ဖြစ်လာခဲ့ပါသည်။

၂။ ရိုးမဘဏ်၏ ရှယ်ယာပိုင်ဆိုင်မှု အပြောင်းအလဲ နှင့် ရှယ်ယာ ဝယ်ယူခြင်း ကိစ္စ

၂.၁။ ဆောင်ရွက်ချက် (၁)

၂၀၁၄ ခုနှစ် စက်တင်ဘာလ ၁၆ ရက်နေ့တွင် ကုမ္ပဏီ ၏ လက်အောက်ခံ ကုမ္ပဏီ တစ်ခုဖြစ်သော ရိုးမဘဏ်လီမိတက် (“ရိုးမဘဏ်”) နှင့် International Finance Corporation (“IFC”) တို့ကြား ချုပ်ဆိုခဲ့ သော ပြောင်းလဲနိုင်သော ချေးငွေ (Convertible Loan) သဘောတူစာချုပ်အရ IFC ၏ ကျန်ရှိနေသေးသည့် ပြောင်းလဲနိုင်သော ချေးငွေအား ရိုးမဘဏ်တွင် အစုရှယ်ယာ ၅% အဖြစ် ပြောင်းလဲရန် (“ဆောင်ရွက်ချက် (၁)”) နှစ်ဦးသဘောတူစာချုပ်ကို ၂၀၁၉ ခုနှစ်၊ မေလ ၂၃ ရက်နေ့တွင် ချုပ်ဆိုခဲ့ပါသည်။ ထိုဆောင်ရွက်ချက် (၁) အတွက် သက်ဆိုင်ရာ မှခွင့်ပြုချက် ရယူပြီး ဖြစ်ပါသည်။

ဆောင်ရွက်ချက် (၁) ပြည့်စုံပြီးစီးသွားပါက ကုမ္ပဏီ၏ ရိုးမဘဏ်တွင် အစုရှယ်ယာပိုင်ဆိုင်မှု အခြေအနေမှာ အောက်ပါအတိုင်း ဖြစ်ပါသည်။

	ဆောင်ရွက်ချက် (၁) မပြုမီ ပိုင်ဆိုင်မှု	ဆောင်ရွက်ချက် (၁) ပြီးနောက် ပိုင်ဆိုင်မှု
FMI ကုမ္ပဏီ လီမိတက်	၅၁%	၄၈.၄၅%

၂.၂။ ဆောင်ရွက်ချက် (၂)

ထိုနောက် ကုမ္ပဏီနှင့် Yangon Land Company Limited (“Yangon Land”) တို့အကြား ၂၀၁၉ ခုနှစ် မတ်လတွင် သဘောတူညီချက်အရ အစုရှယ်ယာ အလဲအထပ်စာချုပ်ကို အောက်ပါအတိုင်း သဘောတူ ချုပ်ဆိုခဲ့ပါသည်။

- (က) Yangon Land ပိုင် ရိုးမဘဏ် အစုရှယ်ယာ ၆၆၉,၅၅၃ စု အား ကုမ္ပဏီမှ လွှဲပြောင်းရယူ၍ ကုမ္ပဏီ၏ သာမန် အစုရှယ်ယာအသစ် ၉,၀၉၁,၁၇၀ စု အား Yangon Land သို့ ထုတ်ဝေပေးပြီး၊ ငွေသားကျပ် ၁၀,၁၀၁,၃၀၀,၀၀၀ အလိုက်ထပ်ဆောင်းခြင်းဖြင့် အလဲအထပ် ပြုလုပ်ရန်
- (ခ) ထုတ်ဝေပေးသည့် အစုရှယ်ယာများအား တစ်စုလျှင် ကျပ် ၁၀,၀၀၀ အဖြစ် တန်ဖိုးသက်မှတ်ရန်

ဆောင်ရွက်ချက် (၂) အရ ရှယ်ယာအလဲအထပ်ပြုလုပ်နိုင်ရန်အတွက် လိုအပ်သော အစုရှယ်ယာများကို ထုတ်ဝေရန် ၂၀၁၉ ခုနှစ်၊ ဇန်နဝါရီလ ၁၂ ရက်နေ့တွင် ကျင်းပခဲ့သော ကုမ္ပဏီ၏ အထူး အထွေထွေ အစည်းအဝေး၌ အတည်ပြုခဲ့သော ဆုံးဖြတ်ချက်ဖြင့် ပေးအပ်လိုက်သော အခွင့်အာဏာ နှင့် အညီ ထုတ်ဝေသွားမည် ဖြစ်ပြီး သက်ဆိုင်ရာထံမှ အတည်ပြုချက် ရရှိသည့်အချိန်တွင် (“ထုတ်ဝေရန် အခြေအနေ”) အဆိုပါ အစုရှယ်ယာများကို ထုတ်ဝေသွားမည် ဖြစ်သည်။ အဆိုပါ အစုရှယ်ယာ အသစ်များသည် ကုမ္ပဏီမှ လက်ရှိထုတ်ဝေထားသော သာမန်အစု ရှယ်ယာ များနှင့် တန်းတူ အဆင့်အတန်း ရှိမည် ဖြစ်သည်။

ရှယ်ယာအလဲအထပ် ပြုလုပ်ခြင်း သဘောတူစာချုပ်ပါ အချက်အလက်များအရ သက်ဆိုင်ရာထံမှ အတည်ပြုချက် ရရှိသည့် အချိန်တွင် ရိုးမဘဏ်၏ အစုရှယ်ယာများကို ကုမ္ပဏီ ထံသို့ လွှဲအပ်သွားမည် ဖြစ်သည်။ ငွေသားဖြင့် ပေးချေမှုကိုလည်း ရိုးမဘဏ်မှ ကုမ္ပဏီ ထံသို့ အစုရှယ်ယာများ လွှဲပြောင်းခြင်းပြီးစီးသည့်နောက် (၆) လ အတွင်း ဆောင်ရွက်သွားမည် ဖြစ်သည်။

ရှယ်ယာအလဲအထပ် ပြုလုပ်ခြင်း သဘောတူစာချုပ်ပါ အချက်အလက်များ အားလုံးပြီးစီးရန် ဆောင်ရွက်ရမည့် နေ့စွဲမှာ ၂၀၁၉ ခုနှစ်၊ ဒီဇင်ဘာလ ၃၁ ရက်နေ့ ဖြစ်ပါသည်။

ဆောင်ရွက်ချက် (၂) ပြီးစီးသွားပါက ရိုးမဘဏ်အနေဖြင့် မတည်ရင်းနှီးငွေ တိုးချဲ့ခြင်း ဆိုင်ရာ လုပ်ငန်းများကို (“မတည်ရင်းနှီးငွေ တိုးချဲ့ခြင်း”) ပြုလုပ်ရန်လည်း စီမံထားပါသည်။ ဆောင်ရွက်ချက် (၁) ၊ (၂) နှင့် ရိုးမဘဏ်၏ မတည်ရင်းနှီးငွေ တိုးချဲ့ခြင်း ပြီးစီးသွားပါက ကုမ္ပဏီ၏ ရိုးမဘဏ်တွင် အစုရှယ်ယာ ပိုင်ဆိုင်မှု အခြေအနေမှာ အောက်ပါအတိုင်း ဖြစ်လာပါမည်။

	ဆောင်ရွက်ချက်များ မပြုမီ ပိုင်ဆိုင်မှု ^၁	ဆောင်ရွက်ချက် (၁) ပြီးစီးသည့်နောက် ပိုင်ဆိုင်မှု	ဆောင်ရွက်ချက် (၁) ၊ (၂) မတည်ရင်းနှီးငွေ ထပ် တိုးခြင်း ပြီးစီးသည့်နောက် အဆိုပြုထားသော ပိုင်ဆိုင်မှု
FMI ကုမ္ပဏီ လီမိတက်	၅၁%	၄၈.၄၅%	၆၂.၅၂% ¹

၂.၃။ တန်ဖိုးပမာဏ

ကုမ္ပဏီသည် Yangon Land ထံမှ ရိုးမဘဏ်၏ အစုရှယ်ယာ ၆၆၉,၅၅၃ စုကို ကုမ္ပဏီ က ထုတ်ဝေရန် အဆိုပြုထားသည့် သာမန်အစုရှယ်ယာအသစ် ၉,၀၉၁,၁၇၀ စု နှင့် ငွေသားဖြင့် ပေးချေမှု ကျပ် ၁၀,၁၀၁,၃၀၀,၀၀၀ ဖြင့် အလဲအထပ်လုပ်မည့်ကိစ္စ သည် ဈေးကွက်တန်ဖိုးအပေါ် အခြေခံ၍ ကုမ္ပဏီနှစ်ခုကြား လွတ်လပ်စွာ ဆွေးနွေး၍ ရရှိလာသော သဘောတူ ရလဒ်တစ်ခု ဖြစ်ပါသည်။

၃။ အခြေခံ အကြောင်းအရင်း

ဆက်လက်ကျင့်သုံးနေသော ကုမ္ပဏီ၏ မဟာဗျူဟာအရ ဘဏ္ဍာရေးဝန်ဆောင်မှုကဏ္ဍဖြစ်သော ရိုးမဘဏ်တွင် ထပ်မံမြှုပ်နှံခြင်းသည် မြန်မာ နိုင်ငံ၏ အရှိန်အဟုန်ဖြင့် တိုးတက်နေသော ဘဏ်လုပ်ငန်းကဏ္ဍတွင် ကုမ္ပဏီက ဆက်လက် တိုးချဲ့ပါဝင်သွားနိုင်ရန် ဖြစ်ပါသည်။ အဆိုပါ ဆောင်ရွက်ချက်များကြောင့် ကုမ္ပဏီအတွက် တိုးတက်မှုများ ဖန်တီးပေး နေသည့် အရေးကြီးသော လုပ်ငန်း တစ်ခုဖြစ်သည့် ရိုးမဘဏ်တွင် ကုမ္ပဏီသည် အဓိကအစု ရှယ်ယာရှင် တစ်ဦးအဖြစ် ဆက်လက်ရပ်တည်နိုင်မည် ဖြစ်သည်။

¹ မတည်ရင်းနှီးငွေတိုးချဲ့ခြင်းပြီးမြောက်ချိန်တွင် ရှယ်ယာပိုင်ဆိုင်မှုအချိုးအပြောင်းအလဲရှိနိုင်ပါသည်။

ရိုးမဘက်သည် ကုမ္ပဏီ အတွက် အရေးကြီးသော လုပ်ငန်းတစ်ခုဖြစ်ပြီး ၎င်း၏ လုပ်ငန်းများ ဆက်လက်ချဲ့ထွင် သွားနိုင်မည် ဖြစ်သည့်အပြင် အနာဂတ်တွင်လည်း ကုမ္ပဏီ၏ စွမ်းဆောင်ရည် မြင့်တက်လာစေရန်အတွက် အဓိက ကူညီထောက်ပံ့ပေးနိုင်လိမ့်မည် ဟု ကုမ္ပဏီက ယုံကြည်ပါသည်။

၄။ ပါဝင်ဆက်နွယ်သူများ

ကုမ္ပဏီ၏ အလုပ်အမှုဆောင်ဥက္ကဋ္ဌ ဖြစ်သူ ဦးသိမ်းဝေနှင့် အလုပ်အမှုဆောင် ဒါရိုက်တာ ဖြစ်သူ ဦးထွန်းထွန်းတို့သည် Yangon Land ကုမ္ပဏီ၏ ဒါရိုက်တာနှင့် အစုရှယ်ယာရှင်များ ဖြစ်ကြသည့်အတွက် ဆောင်ရွက်ချက် (၂) ကိစ္စ အဝဝ ကို ကုမ္ပဏီ၏ ဒါရိုက်တာအဖွဲ့က ဆုံးဖြတ်ချက် ချမှတ်ရာတွင် ဦးသိမ်းဝေ နှင့် ဦးထွန်းထွန်းတို့က မဲပေးခြင်း မပြုခဲ့ပါ။

ဆောင်ရွက်ချက် (၂) ပြီးစီးပါက ကုမ္ပဏီ တွင် Yangon Land ၏ အစုရှယ်ယာပိုင်ဆိုင်မှုသည် ၂၉.၅၂% မှ ၄၇.၂၂% သို့ တိုးတက်လာမည်ဖြစ်ပြီး၊ ဦးသိမ်းဝေ၏ အကျိုးစီးပွားသက်ဆိုင်မှုသည် တိုက်ရိုက်သော်လည်းကောင်း သွယ်ဝိုက်၍ သော်လည်းကောင်း ၆၂.၇၅% မှ ၇၂.၁၀% အထိ တိုးတက်လာမည် ဖြစ်သည်။

အထက်တွင် ဖော်ပြထားသည့် အချက်များမှလွဲ၍ ကုမ္ပဏီ၏ မည်သည့် ဒါရိုက်တာ နှင့် အဓိက ရှယ်ယာရှင်များသည် အဆိုပြုထားသော ဆောင်ရွက်ချက်တွင် တိုက်ရိုက်သော်လည်းကောင်း သွယ်ဝိုက်၍ သော်လည်းကောင်း အကျိုးစီးပွား တစ်စုံတစ်ရာ ပါဝင်ခြင်း မရှိကြောင်း အသိပေး ကြေငြာအပ်ပါသည်။

၅။ ဘဏ္ဍာရေးဆိုင်ရာ အကျိုးသက်ရောက်မှုများ

၅.၁။ အခြေခံ ယူဆချက်များ

အောက်ပါ အချက်အလက်များသည် ဆောင်ရွက်ချက် (၂) ပြီးစီးသည့်နောက်တွင် ဖြစ်ပေါ်လာမည့် အခြေအနေများကို ဥပမာပြ ဖော်ပြထားခြင်းသာ ဖြစ်ပြီး ကုမ္ပဏီ အုပ်စု၏ အမှန်တကယ် ဘဏ္ဍာရေး ရလဒ်များ သို့မဟုတ် အခြေအနေများကို ဖော်ပြခြင်း မဟုတ်ပါ။ ဤဘဏ္ဍာရေးဆိုင်ရာ အကျိုးသက်ရောက်မှုများသည် ၂၀၁၈ ခုနှစ် မတ်လ ၃၁ ရက်နေ့တွင် ကုန်ဆုံးသည့် ဘဏ္ဍာနှစ် ("၂၀၁၈ ဘဏ္ဍာနှစ်")အတွက် နောက်ဆုံး စာရင်းစစ်ထားသော ဘဏ္ဍာရေး အချက်အလက်များကို အခြေခံ တွက်ချက်ထားခြင်းသာ ဖြစ်ပါသည်။

၅.၂။ အစုရှယ်ယာ မတည်ရင်းနှီးငွေ

၂၀၁၈ မတ်လ ၃၁ ရက်နေ့အထိ	ဆောင်ရွက်ချက် (၂) မပြုလုပ်မီ	ဆောင်ရွက်ချက် (၂) ပြီးစီးသည့်နောက်
အစုရှယ်ယာ မတည်ရင်းနှီးငွေ နှင့် ရှယ်ယာ ပရီမီယံ (ကျပ် '၀၀၀)	၉၃,၇၆၂,၀၅၄	၁၈၄,၆၇၃,၇၅၄
ရှယ်ယာ အရေအတွက် ('၀၀၀)	၂၅,၈၂၅	၃၄,၉၁၆

မှတ်ချက်။

(၁)အဆိုပြုထား သော ဆောင်ရွက်ချက် ပြီးစီးသည့်နောက်တွင်ရှိသော အစုရှယ်ယာ မတည်ရင်းနှီးငွေကို တွက်ချက်ရာ တွင် ၂၀၁၈ ခုနှစ်၊ မတ်လ (၃၁) ရက်နေ့တွင် ဆောင်ရွက်ချက် (၂) ပြီးစီးခဲ့သည်ဟု ယူဆ၍ တွက်ချက်ထား ခြင်း ဖြစ်ပါသည်။

၅.၃။ အသားတင် မြင်သာသော ပိုင်ဆိုင်မှုများ (NTA)

၂၀၁၈ မတ်လ ၃၁ ရက်နေ့အထိ	ဆောင်ရွက်ချက် (၂) မပြုလုပ်မီ	ဆောင်ရွက်ချက် (၂) ပြီးစီးသည့်နောက်
NTA (ကျပ် `၀၀၀)	၂၅၀,၅၁၅,၄၃၀	၂၄၀,၄၁၄,၁၃၀
ရှယ်ယာ အရေအတွက် ('၀၀၀)	၂၅,၈၂၅	၃၄,၉၁၆
ရှယ်ယာတစ်ခုလျှင် ရရှိမည့် NTA	၉,၇၀၁	၆,၈၈၆

မှတ်ချက်။

(၁) ဆောင်ရွက်ချက် (၂) ပြီးစီးသည့်နောက် NTA ကို တွက်ချက်ရာတွင် အဆိုပြုထား သော ဆောင်ရွက်ချက် ကို ၂၀၁၈ ခုနှစ်၊ မတ်လ (၃၁) ရက်နေ့တွင် ပြီးစီးခဲ့သည်ဟု ယူဆ၍ တွက်ချက်ထားခြင်း ဖြစ်ပါသည်။

၅.၄။ ရှယ်ယာတစ်ခုလျှင် ရရှိမည့် အခြေခံ အမြတ်ငွေ (အခြေခံ EPS)

၂၀၁၈ ဘဏ္ဍာရေးနှစ်	အဆိုပြုထားသော ဆောင်ရွက်ချက် မပြုလုပ်မီ	အဆိုပြုထားသော ဆောင်ရွက်ချက် ပြီးစီးသည့်နောက်
ကုမ္ပဏီ၏ရှယ်ယာရှင်များနှင့် သက်ဆိုင်သည့် အသားတင် အမြတ်ငွေ	၁၈,၆၁၇,၄၄၉	၂၀,၄၂၀,၄၄၂
ပျမ်းမျှ ရှယ်ယာ အရေအတွက်	၂၄,၉၄၆	၃၄,၀၃၇
အခြေခံ EPS	၇၄၆	၆၀၀

မှတ်ချက်။

(၁) အခြေခံ EPS ကို တွက်ချက်ရာတွင် ဆောင်ရွက်ချက် (၂) သည် ၂၀၁၈ ခုနှစ်၊ ဧပြီလ ၁ ရက်နေ့တွင် ပြီးစီးခဲ့သည် ဟူ၍ ယူဆပြီး တွက်ချက်ထားခြင်း ဖြစ်ပါသည်။

(၂) အဆိုပြုထားသော ဆောင်ရွက်ချက် ပြီးစီးသည့်နောက် (ဆောင်ရွက်ချက် (၂) အရ ကုမ္ပဏီ အုပ်စု၏ရိုးမဘဏ်တွင် အစုရှယ်ယာ ပိုင်ဆိုင်မှုသည် ၅၁% မှ ၆၂.၅၂% သို့ တိုးတက်လာမည့် အခြေအနေ နှင့် မတည်ရင်းနှီးငွေ တိုးခြင်းတို့ ပြီးစီးသည့် အခြေအနေကို အခြေခံ၍ တွက်ချက်လျှင်) ၂၀၁၈ ခုနှစ် ဘဏ္ဍာနှစ်အတွက် ပြန်လည်ပေးအပ်နိုင်သည့် အသားတင် အမြတ်ငွေသည် အကြမ်းအားဖြင့် ကျပ် ၁.၇၈ ဘီလီယံ ရှိမည် ဖြစ်သည်။

၆။ စာရင်းစစ်နှင့် ဆုံးရှုံးနိုင်ခြေ အန္တရာယ် စီမံခန့်ခွဲမှု ကော်မတီ၏ ထုတ်ပြန်ကြေငြာချက်

ကုမ္ပဏီ၏ စာရင်းစစ်နှင့် ဆုံးရှုံးနိုင်ခြေ အန္တရာယ် စီမံခန့်ခွဲမှု ကော်မတီအနေဖြင့် အဆိုပြုထားသော အရောင်းအဝယ် ကိစ္စရပ်များသည် ပုံမှန် စီးပွားရေး လုပ်ထုံးလုပ်နည်း အတိုင်းသာ ဖြစ်ပြီး ကုမ္ပဏီ၏အကျိုးစီးပွား နှင့် အစုရှယ်ယာရှင် အနည်းစုတို့အပေါ်တွင် ထိခိုက်မှု မရှိနိုင်ကြောင်း ရှုမြင် သုံးသပ်ပါသည်။

၇။ သတိပြုရန် ကြေငြာချက်

ဒါရိုက်တာ အဖွဲ့သည် ကုမ္ပဏီ၏ အစုရှယ်ယာရှင်များအား အကြံပြုလိုသည့် အချက်မှာ ဆောင်ရွက်ချက်များ ပြီးစီးရန်အရေးသည် ကြိုတင်ဖြည့်ဆည်းရမည့် အချက်အလက်များ ပြီးစီးမှု ရှိမရှိ အပေါ်မူတည်ပြီး သက်ဆိုင်ရာ အဖွဲ့အစည်းများထံမှ ခွင့်ပြုချက်ရရှိရန် လည်း လိုအပ်ပါသည်။ ထို့ကြောင့် ဤ ကြေငြာချက်တွင် ပါဝင်သော ဆောင်ရွက် ချက်များ ပြီးစီးလိမ့်မည်ဟု ကြေငြာချက် ထုတ်ပြန်သည့် နေ့အထိ အတိအကျ အာမခံချက် မပေးနိုင်သေးပါ။

အစုရှယ်ယာရှင်များအနေဖြင့် ကုမ္ပဏီ၏ အစုရှယ်ယာများကို အရောင်းအဝယ်များ ပြုလုပ်ရာတွင် အထူး သတိပြုကြပါ ရန် အကြံပြုလိုပါသည်။ အစုရှယ်ယာရှင်များ အနေဖြင့် ဤ သတင်းထုတ်ပြန်ချက်ကို သေချာစွာ ဖတ်ရှုပြီး အဆိုပြုထား သော ဆောင်ရွက်ချက်များနှင့် ပတ်သတ်၍ ကုမ္ပဏီမှ နောက်ထပ်ထုတ်ပြန်မည့် သတင်းထုတ်ပြန်ချက် များကိုလည်း သေချာစွာ ဖတ်ရှုကြရန် အကြံပြုလိုပါသည်။ အစုရှယ်ယာရှင်များ အနေဖြင့် ၎င်းတို့ဆောင်ရွက်ရမည့် အရာများကို သံသယ တစုံတရာရှိ၍ အကူအညီလိုအပ်ပါက အစုရှယ်ယာပွဲစားများ၊ ဘဏ်လုပ်ငန်းဆိုင်ရာပညာရှင်များ၊ ရှေ့နေများ၊ သို့မဟုတ် အခြားကျွမ်းကျင်ပညာရှင် အကြံပေးများနှင့် တိုင်ပင်ဆွေးနွေးနိုင်ပါသည်။

ဒါရိုက်တာအဖွဲ့၏အမိန့်အရ

ထွန်းထွန်း
အမှုဆောင်ဒါရိုက်တာ
၂၀၁၉ ခုနှစ်၊ ဇွန်လ (၁၇) ရက်

First Myanmar Investment Public Co., Ltd.
YSX Code 00001
The Campus
1 Office Park, Rain Tree Drive
Pun Hlaing Estate, Hlaing Thayar Township,
Yangon 11401, Myanmar
Tel: (01) 3687766
www.fmi.com.mm